
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Corona 
Door de Corona-crisis is de school zes weken gesloten geweest. In 

deze periode hebben we eerst ingezet op thuiswerk met vooral 

herhaling. Toen de periode langer duurde zijn instructies op een 

bij de groep passende manier vormgegeven. Filmpjes, 

(video)bellen en mail zorgde voor contact en begeleiding. We 

waren blij dat na de schoolsluiting de school weer open mocht, 

ook al was het nog niet volledig. De volgende zes weken gaven we 

fysiek les voor 50% van de tijd. We hebben toen bewust gekozen 

de combinatiegroep op groep te splitsen. De (gedeeltelijke) 

schoolsluiting trok een zware wissel op de kinderen, ouders en het 

team. Er waren ook positieve kanten, maar we zijn ons er weer 

bewust van dat onderwijs geven meer is dan opdrachten maken. 

De sociale context van school is niet te vervangen door digitale 

middelen. Op de kernvakken hebben we bij de kinderen geen 

noemenswaardige achterstanden als gevolg van de crisis 

geconstateerd. 

 

 

 

 

VierKeerWijzer 
Met VierKeerWijzer werken we aan 

het creëren van een betekenisvolle 

leeromgeving. We hebben stappen 

gezet in verbinding van de 

themamuur en de overige 

schoolvakken, zoals spelling en 

woordenschat-onderwijs. Het bij 

elkaar in de klas kijken en bespreken 

is een goede manier om de 

ontwikkelingen levend te houden. We 

werken sinds dit jaar Ǿƛŀ ǘƘŜƳŀΩǎ ƛƴ 

samenhang, waardoor het inzetten 

van een schoolbreed thema beter 

mogelijk is. Helaas is het door de 

Corona-crisis niet gelukt het geplande 

schoolbrede thema uit te voeren. We 

werken aan meer ruimte voor eigen 

vragen van kinderen op de thema-

muur en via blanco opdrachtkaarten. 

 

Rapportage en portfolio 
5ƛǘ ǎŎƘƻƻƭƧŀŀǊ ȊƛƧƴ ŘŜ ǇƻǊǘŦƻƭƛƻΩǎ ǾŜǊŘŜǊ ƎŜǾǳƭŘΦ Iƛerin 

laten kinderen zien wat ze geleerd hebben en waar ze 

trots op zijn. Dit doen ze bijvoorbeeld tijdens de 

inloopmomenten aan hun ouders. Met ouders en de 

leerlingenraad hebben we onderzocht wat  volgens 

hen sterke kanten van onze huidige rapport zijn en 

waar een ideale rapportage uit zou moeten bestaan. 

De volgende stap is om de visie van het team ernaast 

te leggen en te kijken welke aanpassingen wenselijk en 

haalbaar zijn.  

 

 

 

 

  

In het jaarverslag over schooljaar 

2019/2020 leggen we verantwoording af 

over de door ons geplande en 

gerealiseerde ontwikkelingen binnen de 

school op diverse gebieden. 

groep 3-4 bezocht het Aviodrome 

excursies zijn een belangrijk onderdeel bij VierKeerWijzer; groep 1-2 
behandelde o.a. het thema Vervoer en ging met de trein op pad. 
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Begrijpend lezen 
De afgelopen jaren hebben we met 

begrijpend lezen gezocht naar 

verbinding met andere vakken en 

specifiek VierKeerWijzer. Dit jaar 

hebben we gebruikt op onze visie en 

beleid te bespreken, evalueren en 

vast te leggen. Hierbij hebben we 

theoretische kennis en onze 

ervaringen uit de praktijk gebruikt. 

Voor de komende jaren ligt ons 

ōŜƭŜƛŘ ƴǳ Ǿŀǎǘ ƛƴ ƘŜǘ ǎǘǳƪ ά[ŜȊŜƴ ƳŜǘ 

ōŜƎǊƛǇέΦ  Kern blijft het zoeken van 

aansprekende teksten die aansluiten 

ōƛƧ ŘŜ ǘƘŜƳŀΩǎ. Hierdoor lukt het 

beter de vaardigheden bij de 

gemotiveerde kinderen in te oefenen. 

Deze vaardigheden en de daarbij te 

gebruiken instrumenten zijn 

beschreven in ons nieuwe 

beleidsstuk. 

Rekenen 
Er is een start gemaakt met de 

oriëntatie op een nieuwe 

rekenmethode. De Stage-Leergroep 

(SLG) heeft criteria onderzocht waar 

een goede methode aan moet 

voldoen. Het is nog niet gelukt om 

deze schoolspecifiek te maken. Dit 

pakken we volgend schooljaar op. Het 

programma rekenmuurtjes is geborgd 

in groep 3 t/m 8.  Met deze 

rekenmuurtjes krijgen kinderen en 

leerkrachten beter inzicht in welke 

vaardigheden extra instructie en 

oefening behoeven. De 

rekenmotivatie en resultaten zijn 

hierdoor verbeterd. Met name de 

kinderen in de bovenbouw pakken 

meer zelf de regie over het 

leerproces. 

  

groep 7-8 bezoek aan de Vechterweerd 

 

de nieuwe school-moestuin levert mooie leer- en 
ontdekmomenten op! 
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Veilig schoolklimaat 
Meerdere weken in het jaar is er 

schoolbreed specifiek aandacht voor 

groepsvorming en lessen over sociaal 

gedrag. Dit schooljaar hebben twee 

ŎƻƭƭŜƎŀΩǎ ȊƛŎƘ ƎŜǎŎƘƻƻƭŘ ǘƻǘ wƻǘǎ Ŝƴ 

Water-trainer. Dit was een 

voorwaarde om de geplande 

teamscholing te mogen volgen. Deze 

hebben we helaas moeten verzetten 

naar volgend schooljaar. Door Rots en 

Water willen we de kinderen graag 

structureel meer handvatten geven in 

sociaal-emotionele situaties. In de 

klassen is gewerkt met Taakspel om 

een veilig en positief klimaat te 

creëren. In afgenomen vragenlijsten 

en gesprekken met kinderen gaven ze 

aan zich over het algemeen fijn en 

gehoord te voelen op school. Als er 

incidenten waren zijn de leerkrachten 

daar serieus mee aan de slag gegaan 

om het op te lossen. 

LVS 
We hebben ons onderzoek naar welk 

leerlingvolgsysteem (LVS) het best bij 

onze visie en leerlingpopulatie past 

nog niet afgerond. Door de Corona-

crisis hebben we eind dit schooljaar 

zowel BOOM als Cito niet afgenomen. 

We hebben daarom de vragen die er 

nog bij het team leven niet kunnen 

beantwoorden. De keus wordt 

uitgesteld tot najaar 2020. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wetenschap en techniek 
Samen met de leerlingraad hebben we materiaal 

uitgezocht, waarmee we het techniek-onderwijs een 

impuls konden geven. Er zijn onder andere elektra-

dozen, Ozobots en Lego-dacta programeer-materiaal 

besteld. Door een financiële 

bijdrage van de ouderraad kon er 

voldoende materiaal aangeschaft 

worden om het tijdens het 

atelier in te zetten. 

 

 

 

elk jaar besteden we extra aandacht aan de kinderboekenweek; 

kinderen van groep 6 speelden een verhaal uit 

groep 7-8 bij Memory Museum Nijverdal, thema WOII 

groep 1-2 maakt vetbollen voor de vogels  

 

twee leerlingen programmeren 

een route voor de Ozobot 
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Thuiswerkperiode  
Dat we kunnen terugkijken 
op een heel bijzonder 
schooljaar, is duidelijk. 
Tijdens deze periode 
hebben we contact 
kunnen houden met de 
kinderen en gezinnen door 
verschillende digitale 
middelen. Dat was erg fijn. 
Daardoor hebben we de kinderen en 
gezinnen goed in beeld kunnen 
houden. Eenmaal weer op school 
hebben we de draad kunnen 
oppakken met de kinderen. We 
hebben ervoor gekozen om in juni 
geen Cito-toetsen af te nemen. De 
methode-toetsen hebben we 
afgenomen en mede daardoor 
kunnen we de ontwikkeling van de 
kinderen goed volgen. Er is voor 
gekozen om een alternatief 
eindrapport te maken, waar de 
kinderen en de leerkrachten beiden 
aan hebben bijgedragen. In oktober, 
in het nieuwe schooljaar, nemen we 
de BOOM-toetsen in de groepen 4 
t/m 8 af. 

Onderwijsassistenten 
Dit schooljaar hebben we de eerste 
helft van het schooljaar met twee 
onderwijsassistenten gewerkt. Beide 
onderwijsassistenten hebben met 
kleine groepen kinderen gewerkt en 
de leerkrachten extra ondersteund. In 
alle groepen werken zij met kinderen 
op het gebied van taal, lezen, spelling 
en rekenen. Hierdoor is het ook 
mogelijk om kinderen instructie te 
geven op een eigen leerlijn, op hun 
eigen niveau.   
   

 

 

Groepsbesprekingen 
In het afgelopen schooljaar hebben we twee keer 
een groepsbespreking gevoerd. Normaal 
gesproken hebben we vier keer per schooljaar 
een groepsbespreking, maar door de Corona-
crisis hebben we twee groepsbesprekingen niet 
door laten gaan. Het is erg fijn dat we korte lijnen 
met elkaar hebben en elkaar regelmatig 
opzoeken voor coaching. Daardoor kunnen we 
elkaar versterken en dat komt ten goede van de 

kinderen bij ons op school. De eerste  
groepsbespreking heeft een handelingsgerichte agenda 
(HGW). Daarbij hebben we met name gekeken naar de 
groep, individuele leerlingen en de hulpvragen van de 
leerkrachten. De tweede groepsbespreking heeft een 
opbrengstgerichte agenda waarbij met name gekeken 
wordt naar de opbrengsten en de gegevens uit 
leerlingvolgsysteem worden geanalyseerd. We kijken 
terug op waardevolle en zinvolle groepsbesprekingen. 

 
  

het portfolio wordt door twee leerlingen besproken en uitgelegd 
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Specifieke zorg 
Dit schooljaar was Wilma Stoverinck 
opnieuw onze orthopedagoog. Met 
haar hebben we drie 
consultatiegesprekken gevoerd en 
hebben we een aantal kinderen 
uitgebreid besproken. Wilma heeft 
twee intelligentieonderzoeken en ook 
twee observaties afgenomen. De 
resultaten hiervan zijn besproken met 
ouders en leerkrachten. Dit doen we 
om samen te kunnen bepalen welke 
hulp ingezet kan worden. 
 
Wij hebben samengewerkt met 
Kentalis (cluster 2). We hebben een 
nazorgtraject opgestart en ook weer 
afgerondΦ aŀƴƻƴ ¢Ŝƴ IŀǾŜ ό!.ΩŜǊ 
van de Ambelt) is betrokken geweest 
bij de begeleiding van een aantal 
kinderen in verschillende groepen.  
Dit schooljaar is er contact geweest 
met de GGD-verpleegkundigen en 
hebben we elkaar, ook samen met 
ouders, regelmatig gesproken. 
Ouders kunnen altijd met hulpvragen, 
gericht op opvoeding/ 
zelfredzaamheid/voeding, terecht op 
het consultatiebureau.  
 
Er zijn ook dit schooljaar leerlingen 

geweest die vanuit Obalo een 

dyslexiebehandeling op school 

hebben gehad vanuit de vergoede 

dyslexiezorg.  

 

 

 

 

 

 

 

Eindopbrengsten 
Als school kijken we altijd terug naar de opbrengsten 
op de eindtoets in groep 8. Dit schooljaar heeft groep 
8, zoals op alle scholen in Nederland, geen eindtoets 
gemaakt. In overleg met ouders hebben we het 
schooladvies voor de kinderen onderbouwd kunnen 
geven. 
 
jaar schoolscore  drempelwaarde 

2015  533,3 535,2 

2016  538,4 535,2 

2017 534,2 535,2 

2018 536,4 535,2 

2019 535,9 535,2 

2020 n.v.t. n.v.t.  

 

IB 
De intern begeleider is goed op de hoogte wat er op 
school speelt. Mede door de bijeenkomsten van 
samenwerkingsverband 2304 Veld, Vaart en Vecht is 
haar kennis vergroot. Daarnaast houdt school contact 
met samenwerkingsverband 2305 EPOS en halen we 
ook daar expertise. 
De intern begeleider kijkt terug 
op een schooljaar waarin we 
veel extra zorg voor de 
kinderen hebben kunnen realiseren, mede dankzij een 
zelfstandig en kundig team. Daar mogen we trots op 
zijn!   

het maakt niet uit waar je leest:              

als je maar leest! 
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Team 
Er waren 12 personeelsleden 

verbonden aan de Cyriacusschool. Juf 

Marije is ingehuurd als vakleerkracht 

muziek en meester Ronald als 

vakleerkracht gym. Juf Esther heeft 

als gevolg van ongelukkige val met de 

fiets dit schooljaar grotendeels 

gemist. Haar vervanger was meester 

Erwin. Juf Linda is in januari met 

verlof gegaan en bevallen van een 

gezonde dochter: Suus. Meester 

Martijn en juf Miranda Frederiks 

hebben naar tevredenheid haar 

klassen overgenomen. Een aantal 

keren hebben we geen inval kunnen 

vinden bij kort (ziekte)verlof van 

ŎƻƭƭŜƎŀΩǎΦ ²Ŝ ƘŜōōŜƴ ƎŜƭǳƪƪƛƎ ƎŜŜƴ 

klassen naar huis hoeven sturen. 

Door bezuinigingen in formatie 

hebben we dit schooljaar afscheid 

ƳƻŜǘŜƴ ƴŜƳŜƴ Ǿŀƴ ǾŀǎǘŜ ŎƻƭƭŜƎŀΩǎ ƧǳŦ 

Joke, meester Rik en meester Ronald. 

Ondanks dit turbulente jaar heeft het 

team samen de schouders eronder 

gezet en kijken we positief vooruit 

naar komend schooljaar. 

Groepen 

Het aantal leerlingen was in 

schooljaar 2019/2020 verdeeld over 4 

groepen. Het betrof een groep 1/2, 

een groep 3/4, een groep 5/6, een 

groep 7/8. De groepen 3 tot en met 8 

werden wekelijks op meerdere 

momenten gesplitst. Groep 1/2 wordt 

op maandagmiddag gesplitst.   

 

Er is geïnvesteerd in nieuw meubilair voor de 

teamkamer en instructietafels en bureaus in de 

klassen. Het aangeschafte meubilair past bij het vorig 

jaar vervangen leerlingmeubilair. Het meubilair wordt 

grotendeels in de zomervakantie 2020 uitgeleverd. Er 

zijn twintig extra Chromebooks gekocht. Dit is een 

welkome aanvulling op de reeds aanwezige apparaten. 

Het hang- en sluitwerk van de school is nagekeken, 

verbeterd en waar nodig vervangen. Er zijn elektra- en 

programmeermaterialen aangeschaft voor wetenschap 

en techniek. Naast een fors schoolbudget voor 

handvaardigheid, kunst en cultuur, heeft ook elke 

groep budget voor educatieve uitstapjes. Daar werd 

goed gebruik van gemaakt. Helaas zijn er ook geplande 

activiteiten door de Corona-crisis niet doorgegaan.  

 

Binnen school zijn ouders en leerlingen op diverse 

manieren betrokken bij het uitdenken of uitvoeren van 

beleid.  

Ouderraad 
De ouderraad heeft er mede voor gezorgd dat onder 

andere Sint, Kerst, het Moezenbelt-uitstapje en het 

Schoolfeest, als alternatief voor meerdere 

geannuleerde activiteiten dit jaar, hoogtepunten 

werden in het schooljaar. Met de oudijzeractie werd 

een flink bedrag opgehaald, waardoor de 

ouderbijdrage laag kan blijven. 

openingsviering schooljaar 2019-2020 in de kerk 


